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Thank you for choosing gooloo jump starter. To ensure a good user experience, personal 
safety, and property security, please read all of the instructions carefully before using this 
product, please keep this manual for reference.

Charge It First !

Warning

While reading through the manual, you can start to charge your GT6000 with car charger
provided or wall charger. Please note that the wall adaptor is not supplied for protecting 
environment purpose, but you can charge it with the wall adaptor come with your smart 
phone.

This unit is for vehicle (equipment) with 12V batteries. It may be dangerous if it is used with
other types of batteries. Read and understand the safety information before using the jump
starter. Failure to follow the safety information may cause damage to the jump starter, and
may also result in electric shock, explosions, fire, property damage, and personal injury.



Product Parts and Functions Description
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1. Display Screen

2. USB-C In/Out Port (PD100W Max)

3. USB1 Out Port (QC3.0, 5V/9V/12V)

4. USB2 Out Port (5V/2.4A)

5. DC Out Port (15V/10A,150W Max )



6. Power Button: Press 1-2s to power
on the jump starter, press about 10s 
to force shutdown.

Product Parts and Functions Description
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7. BOOST Button: Press 1-2s to force
output, and READY will be displayed
on the screen.

8. 12V Battery Clamps Output: DO 
NOT press the BOOST button before 
connecting the clamps to the vehicle 
battery correctly.

9. LED Light: Turn on the unit first by
pressing the power button for 1-2s ,
then press the power button 1-2s 
again to turn on the LED light.
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Display Screen Instructions
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1. Battery Power Percentage: Battery percentage of
charge/standby/discharge

 

2. Low Current Mode: Support charging for the devices
that need light charging current like headphone, smart watch,etc.
Press POWER and BOOST button simultaneously for 2-3s to turn 
on this mode.
     3. “+” and “-” Poles of Battery Clips Reversed
     4. Battery Low Temperature Reminder 
          5. Ready to Start the Vehicle
      

     

6. Charging Power



This unit can be charged with car charger provided or quick speed wall charger (Quick

Speed Wall Charger not Included). Only via the PD100W USB-C wall charger or SC100W
car charger can this unit achieve the 100W max input function. PD100W USB-C quick speed
wall charger need to purchase separately.

Support PD100W Max Speed Charging
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USB-C IN
USB-A/USB-C OUT  DC OUT

12V BATTERY 

 CLAMP OUT(SC100W Car Charger)
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How to Start a 12V Vehicle (Make sure battery power＞20%)

1. Connect Vehicle Battery 2. READY (Solid) 3. Start Vehicle Engine

START

ENGINE

Note: Do not press the BOOST button before connecting the vehicle battery correctly. 

+
- 100% READY

START

ENGINE
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Error Message/ Cause/ Solution

 Error Message Cause Error Solution

READY (blinks)+Beeping

“1”

“2”

“3”

The temp of jump starter is too low

or high.

Restore the temp of jump starter to 

32°F -113°F.

Overcurrent protection
Stop starting your vehicle, protection

mode will disappear after 30s.

Non-stop starts vehicles more than 

4 times within 10mins, it entered 

safe mode.

Stop starting your vehicle, safe mode

will disappear after 10mins.

Reverse connection

Vehicle battery dead
Press “BOOST”for 2-3s, when “READY”

icon is solid, start the vehicle within 30s. 

Please correct the connection between 

jump clamps and battery terminals + Beeping

+ Beeping

+ Beeping

+ Beeping

If the problem persists, stop using the jump starter and contact our service team directly 
at fiona@gooloo.com, we will do our best to solve the problem within 24 hours. 



How to Turn On/Off the LED Flashlight
Power on, then press power button for 1-2s to turn on the LED light. There are 3 modes of 
LED light (Normal, Strobe, SOS, Off) if you press lightly.
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15V/10A DC Output (12-16.8V,150W Max)

IP65 Water Resistant
It doesn’t matter when this unit touched with small splashes, you just need to wipe it off. It 
can prevent splash water in your daily life, but it is not allowed to be immersed in water. 

Connect the 12V devices that need to be powered by cigarette lighter socket (the Cigarette 

Lighter Socket Adapter is included).
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Technical SpecificationPackage Content

# QuantityPart Name

Host

Carrying Bag

USB-A to USB-C Cable

Jumper Cable

SC100W Max Car Charger

1

1

1

1

1

1

1

1

1

2

3

USB-C to USB-C Cable4

5

6

7

8 User Manual

Cigarette Lighter Socket 
Adapter

Capacity 99.9Wh

Starting Current

Peak Current

USB-C In/Out

USB1 Out

USB2 Out

DC Out

800A

6000A 

PD100W Max (5V/3A, 9V/3A,
12V/3A,15V/3A, 20V/5A); 
Backwards Compatibility

15V/10A (150W Max)

QC3.0 18W Max (5V/3A, 
9V/2A, 12V/1.5A)

5V/2.4A

Operating Temp

Life time

Full Charge Time

> 1000 Cycles

-20°C～60°C /-4°F  ~140°F

About  1.4 hour if use quick 
speed PD100W wall charger



Product Highlights
ONE & ONLY 100W Fast-Charging Car Battery Jump Starter: Only 1.4 hours can fully
charge the jump box from 0% to 100%. 7 minutes of charging time is enough to start a car
(a 100W car charger is included in the package). You can also use your fast-charging charger 
to charge this jump starter through the USB-Cport.

Up to 100W Charging Speed for MacBook & Other Laptops:  Charge it whenever and 
wherever as fast as the original adaptor for your laptops(USB-C port only).

Powerful yet Compact Portable Jump Starter: 6000A peak cranking power enables 
Gooloo GT6000 to start almost all 12-volt dead vehicle engines up to all gasoline or 12.0L 
diesel in just a few seconds. Compared with a traditional car jumper or jumper cables kit, it's 
really powerful enough but more compact. Perfectly compatible with RVs, pickup trucks, 
motorcycles, SUVs, tractors, boats, etc.
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Easier & Safer to Jump-start: This portable lithium car battery jump starter pack has a 
3.2-inch informative LED screen that clearly shows product status, so you can know when to 
start the car intuitively. Built-in 10 kinds of protection technology to free your mind of 
misgivings of misoperation and sparks.

More than a Battery Jump Starter: Not only a jump starter, the GOOLOO GT6000 also 
features a portable battery bank with three USB Ports and a 400-lumen flashlight with 3 
modes(SOS, SPOTLIGHT, STROBE).Plus a 15 volt 10 Amps port for powering any 15V or 12V 
DC devices, like tire inflators, inverters, and more.



Toxic and Harmful Substances

FAQ
Q1: What is the operating temperature of this unit and how to store it?

A: This unit is lithium polymer battery, operating temp is -20-60 ºC/ -4-140ºF. If the ambient 
temperature is higher than 60ºC/140ºF, the internal construction of the battery cells may be 
damaged, it may swell and become unsafe. So don’t store the device in vehicle which parked
in hot weather for long periods of time.

12

Pb Hg Cd Cr(Vi) PBB PBDE 

OOOOOO

Composition and amount of toxic or harmful substance in this product

O: Indicate that the content of harmful substances in all homogeneous materials is all 
lower than the prescribed limit of MCV (the standard 2002/95/EC/RoHs)
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Q2: How to start a vehicle with this unit?
A: Please refer to the instructions about “How to Start a 12V Vehicle“.

Q3: How do you know if this unit is connected to the vehicle correctly?
A: With the battery clamps connected to the vehicle battery, if the READY(Solid) appears 
on the screen, it means clamps connected correctly, while if      appears on the screen, which 
means it's connected reversely.

Q4: What should I do if this unit can’t start a vehicle?
A: Recharge this unit fully, and try to press the “BOOST” button after connecting the vehicle
battery correctly, READY(Solid) will appear on the screen, then start the vehicle within 30s. 
If it still does not work, contact us at: fiona@gooloo.com ( Attach your order ID).

Q5: What should I do if this unit can’t charge up?
A: Charge it with a USB-C cable and wall charger for a full overnight period. If it still does 
not work, contact us at: fiona@gooloo.com (Attach your order ID).



Q6: What should I do if this unit can’t charge other devices?
A: Try to charge the device with another charging cable, If it works, which means the charging
cable we provided is defective, we will provide you a new one; If it still does not work, please
email us at: fiona@gooloo.com (Attach your order ID).

Q7: How to turn off this unit ?
A: This unit will be turned off automatically in 30s when it's not used. Or you can press 
POWER button for about 10s to force shutdown.

Q8: Can this unit charge other devices while it is being charged?
A: Yes.

Q9: Can this product charge other devices while starting a vehicle?
A: No.

Q10: How often does this unit need to be recharged??
A: It would be best to recharge it every 3 months.
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Warning
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Q11: Why it shuts off in 30s when charging other devices?

1. Please read this user manual carefully before using this machine.
2. Please be careful when using this machine. If you do not follow the instructions, you may
injure yourself or damage the equipment or vehicle battery.
3. Do Not allow people who do not have proper knowledge or ability to operate the device
without supervision.
4. Do Not use this unit as a toy. Keep it away from children to avoid accident.
5. This unit work for vehicles (equipment) with 12V battery, doesn't for vehicles with non-12V
battery. It is forbidden to be used in other machines, such as airplanes and ships.
6. Do Not use this unit when any cable, clamp, or cord was damaged or when this unit was
overheated, swelled or leaking fluid.

A. This unit may shut off automatically when charging for the devices that need light charging
current, such as headphone, smart watch,etc since there is minimum load current limitation
(200mA) on this unit, so please use Low Current Mode when you are facing such probelm.



7. Do Not use it as a vehicle battery or a battery charger.
8. Do not use the unit to start a vehicle while charging the internal battery.
9. Only use the jumper cable provided to start vehicle and the qualified charger to charge
this unit.
10. Don't over-discharge the unit (don't let the battery run out), charge it regularly, preferably
every 3 months.
11. Make sure the blue plug of the jumper cable is plugged fully into the battery clamps
output port, otherwise, the blue plug could be melt.
12. Make sure the battery terminals are clean before starting up, and make sure the battery
clamps are well connected. If the battery terminals on the vehicle are dirty or corroded, the
output power of the unit will decrease.
13. Do not start the vehicle continuously for more than 4 times within 10 minutes. If the
engine fails to start successfully within 3s after the first start, stop cranking and wait at least
30s to start the vehicle again.
14. Do Not connect the jump starter's clamps to the battery reversely after pressing the
''BOOST'' button to avoid accident.
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15. Use this unit to start the vehicle when the battery power is more than 20%.
16. Do Not recharge this product immediately after starting the vehicle, please let it cool for
30 minutes before recharging it.
17. Do Not let the product be immersed in water
18. Do not operate this product in an explosive environment, such as a place where flammable
liquid, gas or dust exists.
19. Do not modify or disassemble this machine. Only service technicians can repair this
equipment.
20. Do not expose the product to extreme heat or fire.
21. Do not drop or squeeze the device. If the device is hit hard or damaged in any other way,
it should be inspected by a qualified battery technician.
22. Do not store in places where the temperature may exceed 60ºC/140ºF.
23. Only charge at ambient temperature of -10~45ºC/14~113ºF.
24. Under extreme conditions, the battery may leak. If there is a liquid leak from the device,
do not handle it with bare hands. If there is skin contact, wash immediately with soap and
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water. If the liquid accidentally touches the eyes, immediately rinse the eyes with water for at 
least 10 minutes and seek medical help.
25. The device contains a lithium battery. At the end of the product's service life, or if the
device leaks liquid, dispose of the device according to local regulations.

26.The DC port is an output port used to power car products，NOT a charging port.

Within 18 months, we will provide timely and effective online after- sales service after your 
purchase.

18 Months Online After- Sales Service

Within the first 30 days after your purchase, you can apply return for it through Amazon when 
you have any issue.

30 Days Money Back Guarantee

We will replace the defective unit due to manufacturing issues with a new one within 18 
months.

30 Days to 18 Months 

Your Warranty Includes



Disclaimer
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A. When the product needs to be repaired or replaced, the original purchaser should show

the original receipt (order ID), and the warranty will take effect.

B. The warranty does not cover damage or product failures caused by normal wear and tear,

physical abuse, improper installation, misuse, modification, or unauthorized third-party

repairs.

C. We are not responsible for any accidental or indirect damage caused by incorrect use or

misuse of this product.

D. All warranty claims are limited to repair or replacement of the defective product and at the

sole discretion of GOOLOO.
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Attention

Do Not Place Near or Into Fire

Avoid Extreme Temperatures

Do Not Drop

Do Not Disassemble

Do Not Submerge In Water
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Customer Service 
18 Months Limited Warranty Service

Lifetime Technical Service

Feel Free to Contact Us

For FAQ and More Information
www.gooloo.com

fiona@gooloo.com(US Recommend)  
support.eu@gooloo.com(EU Recommend)

1-888-886-1805

Mon.-Fri. PST 9:00a.m.-5:00p.m.

@gooloofans

@GoolooOfficial
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   Thank You
for Choosing Us 

Made in China
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Manufacturer Shenzhen Carku Technology Co.,Ltd

Address

Importer shen zhen shi lan de wo ke ji you xian gong si

Address
Guangdong, Shenzhen, Longgang, 2nd Floor, Building 12, Shenao Cultural 
Industry Park, Dafapu Community, Bantian Street

 
Tel

UK Representative
Name and contact

+442921680945

No.103, block A, Qixing Creative factory, GaoFeng community, Dalang 



SUPERSAFE  ist eine Sicherheitsschutztechnologie von GOOLOO
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Vielen Dank, dass Sie sich für den Starthilfe von GOOLOO entschieden haben. Um eine gute 
Benutzererfahrung, persönliche Sicherheit und den Schutz von Eigentum zu gewährleisten,
 bitten wir Sie, alle Anweisungen gründlich durchzulesen, bevor Sie dieses Produkt benutzen. 
Bitte bewahren Sie dieses Handbuch zwecks Bezugnahme auf.

Während Sie das Handbuch lesen können Sie schon damit beginnen, Ihren GT4000S mit 
dem bereitgestellten Autoladegerät oder dem Wandladegerät aufzuladen. Bitte beachten 
Sie, dass der Wandadaptor aus Umweltschutzgründen nicht mitgeliefert wird, aber Sie 
können auch mit dem Wandadapter laden, der mit Ihrem Smartphone mitgeliefert wird.

Dieses Gerät ist für ein Fahrzeug (eine Ausrüstung) mit 12V-Batterien vorgesehen. Die 
Verwendung für andere Batterieraten kann sich als gefährlich herausstellen. Lesen und 
verstehen Sie die Sicherheitsinformationen, bevor Sie die Starthilfe benutzen. Ein Versäumnis 
bei der Einhaltung der Sicherheitsinformationen kann die Starthilfe beschädigen und 
Stromschläge, Explosionen, Brände, Sachschäden und Verletzungen an Personen führen.

Zuerst aufladen!

Warnung



Produktteile und Funktionsbeschreibung

1. Bildschirm

2. USB-C-Ein-/Ausgangsanschluss (PD100W Max)

3. USB1-Ausgangsanschluss (QC3.0, 5V/9V/12V)

4. USB2-Ausgangsanschluss (5V/2,4A)

5. DC-Ausgangsanschluss (15V/10A, Max 150W)
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Produktteile und Funktionsbeschreibung

6

8

7

9 6.Ein/Aus-Taste: Drücken Sie sie für 1-2s, um
die Starthilfe in Betrieb zu nehmen, drücken 
Sie sie für ungefähr 10s, um ihn auszuschalten.

7.BOOST-Taste:Drücken Sie sie für 1-2s, um 
die Ausgabe zu erzwingen, auf dem Bildschirm 
erscheint „READY“ („Bereit“).

8.12V- Batterieklemmenausgang:
Drücken Sie die BOOST-Taste NICHT, bevor Sie 
die Klemmen korrekt an die Fahrzeugbatterie 
angeschlossen haben.

9.LED-Lampe:Schalten Sie das Gerät zuerst ein, 
indem Sie die Ein/Aus-Taste für 1-2s drücken, 
drücken Sie dann die Ein/Aus-Taste erneut für
1-2s, um die LED-Lampe einzuschalten.
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Anweisungen auf dem Bildschirm

1
2 3

4

5

      
     

          

      

     6

1. prozentuale Batterieleistung: Akku-Prozentsatz der 
Ladung/Standby/Entladung

2. Niedriger Strommodus: Unterstützt das Aufladen von 
Geräten, die einen geringen Ladestrom benötigen, wie z. B.
Kopfhörer, Smartwatches usw. Drücken Sie die Tasten POWER und
BOOST gleichzeitig für 2-3 Sekunden, um diesen Modus zu
aktivieren.   

3. '+' und '-' Pole der Batterieklemmen umgedreht
4. Erinnerung an niedrige Temperatur der Batterie 
5. Bereit zum Starten des Fahrzeugs
6. Ladeleistung



Dieses Gerät kann mit dem mitgelieferten Autoladegerät oder dem QuickSpeed-
Wandladegerät geladen werden(QuickSpeed-Wandladegerät nicht im Lieferumfang 
enthalten).Nur über das PD100W USB-C-Wandladegerät oder das SC100W-Autoladegerät
kann dieses Gerät die maximale Eingangsleistung von 100 W erreichen. 
PD100W USB-C Schnellladegerät muss separat erworben werde  

Unterstützt PD100W Max Speed Charging

29

USB-A/USB-C OU
USB-C IN

T  DC OUT
12V BATTERIE

CLAMP-AUSGANGSC100W-Autoladegeraet)
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1. Fahrzeugbatterie anschließen    2. READY (durchgehend)   3. Fahrzeugmotor starten

+
- 100% READY

START

ENGINE

Wie starte ich ein 12V-Fahrzeug (stellen Sie sicher, dass die Batterieleistung 
bei >20% ist)
Beachten Sie: Drücken Sie die BOOST-Taste nicht, bevor Sie die Fahrzeugbatterie 
korrekt angeschlossen haben.



Fehlermitteilung/ Ursache/ Lösung

 Fehlermitteilung Ursache Fehlerlösung
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Sie sich mit unserem Serviceteam direkt unter support.eu@gooloo.com in Verbindung, wir werden 

Wenn das Problem fortbesteht, stellen Sie die Verwendung der Starthilfe ein und setzen 

 
unser Bestes tun, um das Problem innerhalb von 24 Stunden zu beheben.

Umgekehrt angeschlossen X + Piepen
Bitte korrigieren Sie den Anschluss zwischen den 
Starthilfeklemmen und den Batterieterminals

READY (blinkt)+Piepen Fahrzeugbatterie ist tot
Drücken Sie für 2-3s „BOOST“, wenn das Symbol 
“READY“ durchgehend erscheint, startet das 
Fahrzeug innerhalb von 30s.

“1”+ Piepen
Die Temperatur der Starthilfe ist zu
 gering oder zu hoch.

Stellen Sie die Temperatur der Starthilfe wieder 
auf 32℉ -113℉.

Überstromschutz“2”+ Piepen
Hören Sie auf, Ihr Fahrzeug zu starten, der 
Schutzmodus verschwindet nach 30s.

Startet Fahrzeug mehr als 4Mal 
innerhalb von 10 Minuten nonstop, 
wechselt es in den sicheren Modus.

“3”+Piepen
Hören Sie auf, Ihr Fahrzeug zu starten, der sichere 
Modus verschwindet nach 10 Minuten.
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15V/10A DC-Ausgang (12-16.8V,150W Max)
Schließen Sie die 12V-Geräte an, die über den Zigarettenanzünder mit Strom versorgt 
werden müssen (der Adapter für den Zigarettenanzünder ist im Lieferumfang enthalten).

So schalten Sie die LED-Taschenlampe ein/aus
Schalten Sie das Gerät ein und drücken Sie den Ein-/Ausschalter für 1-2 Sekunden, um das 
LED-Licht einzuschalten. Es gibt 3 Modi des LED-Lichts (Normal, Strobe, SOS, Aus), wenn Sie 
leicht drücken.

IP65-Wasserbeständig
Es macht nichts, wenn das Gerät mit kleinen Spritzern in Berührung kommt, Sie müssen es 
nur abwischen. Es kann Spritzwasser im täglichen Leben verhindern, darf aber nicht in 
Wasser getaucht werden.
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Technische EigenschaftenVerpackungsinhalt

Nr. MengeName des Teils

Host

Tragetasche

1

1

1

1

1

1

1

1

1

2

3

4

5

6

7

8

Vollständige 
Ladezeit

99.9Wh 

800 A

6000 A

PD100W Max (5V/3A, 9V/3A, 
12V/3A, 15V/3A, 20V/5A); 
Rückwärtskompatibilität

15V/10A (150W Max)

QC3.0 18W Max (5V/3A, 
9V/2A, 12V/1,5A)

5V/2,4A

>1000 Zyklen

-20 ～60  /-4  ~140

Bis zu 1.4 Stunden, wenn Sie 
das Schnellwandladegerät 
PD100W verwenden.

USB-A-zu-USB-C-Kabel

USB-C-zu-USB-C-Kabel

Starthilfekabel

SC100W Max Autoladegerät

Benutzerhandbuch

Zigarettenanzünderbuchsenadapter

Kapazität

Startstrom

Spitzenstrom

USB-C In/Out

USB1 Out

USB2 Out

DC Out

Betriebstemperatur

Lebensdauer



Produkt-Highlights
EIN & EINZIGER 100W Schnelllade-Autobatterie-Starthilfe: In nur 1,4 Stunden kann die 
Starthilfebox vollständig von 0% auf 100% aufgeladen werden. 5 Minuten Ladezeit reichen 
aus, um ein Auto zu starten (ein 100W Autoladegerät ist im Paket enthalten). Sie können 
auch Ihr Schnellladegerät verwenden, um diese Starthilfe über den Typ-C-Anschluss 
aufzuladen.
Bis zu 100W Ladegeschwindigkeit für MacBook und andere Laptops:  Laden Sie ihn jede
rzeit und überall so schnell auf wie den Originaladapter für Ihre Laptops (nur Typ-C-Anschlu
ss).
Leistungsstarke und dennoch kompakte tragbare Starthilfe: 6000A Spitzenleistung 
ermöglicht es Gooloo GT6000, fast alle 12-Volt-Motoren von Fahrzeugen bis hin zu allen 
Benzin- oder 12,0-Liter-Dieselmotoren in nur wenigen Sekunden zu starten. Im Vergleich zu 
einer herkömmlichen Auto-Starthilfe oder einem Starthilfekabel-Kit ist es wirklich stark 
genug, aber kompakter. Perfekt kompatibel mit Wohnmobilen, Pickups, Motorrädern, SUVs, 
Traktoren, Booten, etc.
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Einfachere und sicherere Starthilfe:  Dieses tragbare Lithium-Autobatterie-Starthilfepaket v
erfügt über einen informativen 3,2-Zoll-LED-Bildschirm, der den Produktstatus deutlich anze
igt, so dass Sie intuitiv wissen, wann Sie das Auto starten müssen. Eingebaute 10 Arten von S
chutztechnologie, um Ihnen die Angst vor Fehlbedienung und Funken zu nehmen.

Mehr als nur eine Starthilfe: Der GOOLOO GT6000 ist nicht nur eine Starthilfe, sondern 
auch eine tragbare Batteriebank mit drei USB-Anschlüssen und einer 400-Lumen-
Taschenlampe mit 3 Modi (SOS, SPOTLIGHT, STROBE) sowie einem 15-Volt- und 10-Ampere
-Anschluss zur Stromversorgung von 15- oder 12-Volt-Gleichstromgeräten wie Reifenfüllern
, Wechselrichtern und mehr.



Toxische und schädliche Substanzen

FAQ
Frage 1: Welche Betriebstemperatur hat dieses Gerät und wie wird es gelagert?

A: Bei diesem Gerät handelt es sich um eine Lithium-Polymer-Batterie, die Betriebstemperatur 
liegt bei -20-60℃/ -4-140℉. Wenn die Umgebungstemperatur höher ist als 60℃/140℉, kann 
die Innenkonstruktion der Batteriezellen beschädigt werden, sie kann anschwellen und unsicher 
werden. Lagern Sie das Gerät daher nicht in Fahrzeugen, die bei heißen Wetterbedingungen 
für längere Zeit abgestellt werden.
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 Zusammensetzung und Menge des giftigen oder schädlichen Stoffes in diesem Produkt

0: Zeigt an, dass der Gehalt an Schadstoffen in allen homogenen Materialien unter dem 
vorgeschriebenen MCV-Grenzwert liegt (Standard 2002/95/EC/RoHs)

Pb            Hg        Cd    Cr(Vi)  PBB           PBDE

0 0 0 0 0 0



Frage 2: Wie starte ich ein Fahrzeug mit Hilfe dieses Geräts?

A: Bitte beziehen Sie sich auf die Anweisungen über “Wie starte ich ein 12V-Fahrzeug".

Frage 3: Woher weiß ich, ob dieses Gerät korrekt an das Fahrzeug angeschlossen ist?

A: Wenn nach Anschluss der Batterieklemmen an die Fahrzeugbatterie dauerhaft READY auf 
dem Bildschirm erscheint, so bedeutet dies, dass die Klemmen korrekt angeschlossen wurden, 
während das Erscheinen von     auf dem Bildschirm darauf hinweist, dass sie umgekehrt 
angeschlossen wurden.

Frage 4: Was sollte ich tun, wenn dieses Gerät ein Fahrzeug nicht starten kann?

A: Laden Sie dieses Gerät vollständig auf und versuchen Sie, die „BOOST“-Taste zu drücken, 
nachdem Sie die Fahrzeugbatterie korrekt angeschlossen haben. BEREIT (durchgehend) 
erscheint auf dem Bildschirm und starten Sie das Fahrzeug innerhalb von 30 Sekunden. 
Wenn es dann immer noch nicht funktioniert, kontaktieren Sie uns unter: 
support.eu@gooloo.com (Fügen Sie Ihre Bestell-ID bei).
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Frage 5: Was soll ich tun, wenn sich das Gerät nicht aufladen lässt?

A: Laden Sie es über eine ganze Nacht mit einem USB-C-Kabel und einem Wandladegerät. 
Wenn es immer noch nicht funktioniert, setzen Sie sich mit uns über support.eu@gooloo.com
in Verbindung (Geben Sie Ihre Auftrags-ID an).

Frage 6: Was soll ich tun, wenn dieses Gerät andere Geräte nicht aufladen kann?

A: Versuchen Sie, das Gerät mit einem anderen Ladekabel aufzuladen. Wenn es funktioniert, 
was bedeutet, dass das von uns bereitgestellte Ladekabel defekt ist, stellen wir Ihnen ein neues 
zur Verfügung. Wenn es immer noch nicht funktioniert, senden Sie uns bitte eine E-Mail an: 
support.eu@gooloo.com (Fügen Sie Ihre Bestell-ID an).

Frage 7: Wie schaltet man das Gerät aus?

A: Das Gerät schaltet sich automatisch nach 30 Sekunden aus, wenn es nicht benutzt wird. 
Oder Sie können die POWER-Taste etwa 10 Sekunden lang drücken, um das Herunterfahren 
zu erzwingen.
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Frage 8: Kann dieses Gerät andere Geräte aufladen, während es geladen wird?

A: Ja

Frage 9: Kann dieses Produkt andere Geräte aufladen, während es ein Fahrzeug startet?

A: Nein.

Frage 10: Wie oft muss das Gerät aufgeladen werden?

A: Am besten ist es, ihn alle 3 Monate aufzuladen.

Frage 11: Warum schaltet es sich nach 30 Sekunden ab, wenn andere Geräte geladen 

werden?

A: Dieses Gerät kann sich beim Laden von Geräten, die einen geringen Ladestrom benötigen, wie 
z. B. Kopfhörer, Smartwatches usw., automatisch abschalten, da das Gerät eine 
Mindeststrombegrenzung (200 mA) hat; verwenden Sie also bitte den Niedrigstrommodus, wenn
Sie mit einem solchen Problem konfrontiert sind.
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Warnung
1.Bitte lesen Sie dieses Benutzerhandbuch gründlich durch, bevor Sie diese Maschine verwenden.
2.Bitte seien Sie vorsichtig, wenn Sie diese Maschine verwenden. Wenn Sie die Anweisungen 
nicht befolgen, könnten Sie sich selbst verletzen oder die Ausrüstung oder die Fahrzeugbatterie 
beschädigen.
3.Lassen Sie das Gerät nicht von Personen bedienen, die nicht über die erforderlichen Kenntnisse 
und Fähigkeiten verfügen, ohne sie zu beaufsichtigen.
4.Verwenden Sie dieses Gerät nicht wie ein Spielzeug. Halten Sie von Kindern fern, um Unfälle zu 
vermeiden.
5.Dieses Gerät funktioniert für Fahrzeuge (Ausrüstung) mit einer 12V-Batterie, es funktioniert 
nicht für Fahrzeuge mit Nicht-12V-Batterine. Die Verwendung mit anderen Maschinen, wie z. B. 
Flugzeugen und Schiffen ist verboten.
6.Verwenden Sie dieses Gerät nicht, wenn ein Kabel, eine Klemme oder eine Leitung beschädigt 
sind oder wenn sich dieses Gerät überhitzt hat, angeschwollen ist oder Flüssigkeit verliert.
7.Verwenden Sie es nicht als Fahrzeugbatterie oder Batterieladegerät.
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8.Verwenden Sie dieses Gerät nicht, um ein Fahrzeug zu starten, während die interne Batterie 
aufgeladen wird.
9.Verwenden Sie nur das mitgeliefert Starterhilfe-Kabel, um das Fahrzeug zu starten und das 
qualifizierte Ladegerät, um diese Einheit aufzuladen.
10.Entladen Sie das Gerät nicht über Gebühr (lassen Sie die Batterie nicht vollkommen leer 
laufen), laden Sie es regelmäßig auf, vorzugsweise alle 3 Monate.
11.Stellen Sie sicher, dass der blaue Stecker des Starthilfekabels vollständig in den 
Batterieklemmenanschluss eingesteckt ist, da andernfalls der blaue Stecker schmelzen könnte.
12.Stellen Sie vor der Inbetriebnahme sicher, dass die Batterieklemmen sauber sind und 
vergewissern Sie sich, dass die Batterieklemmen korrekt angeschlossen sind. Wenn die 
Batterieklemmen auf dem Fahrzeug verschmutzt oder korrodiert sind, wird die Ausgangsleistung 
des Geräts abnehmen.
13.Starten Sie das Fahrzeug innerhalb von 10 Minuten nicht länger als 4-mal hintereinander. 
Wenn der Motor innerhalb von 3 Sekunden nach dem ersten Start nicht erfolgreich startet, 
hören Sie auf zu kurbeln und warten Sie mindestens 30 Sekunden, bevor Sie das Fahrzeug erneut 
starten.
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14.Schließen Sie die Klemmen der Starthilfe nicht umgekehrt an die Batterie an, nachdem Sie die
 „BOOST“-Taste gedrückt haben, um einen Unfall zu vermeiden.
15.Verwenden Sie dieses Gerät, um das Fahrzeug zu starten, wenn die Batterieleistung bei über 
20% liegt.
16.Laden Sie dieses Produkt nicht direkt nach dem Start des Fahrzeugs auf, bitte lassen Sie es für 
30 Minuten abkühlen, bevor Sie es erneut aufladen.
17.Lassen Sie das Produkt nicht in Wasser eintauchen.
18.Betreiben Sie das Produkt nicht in einer explosiven Umgebung, wie z. B. ein Ort, mit 
brennbaren Flüssigkeiten, Gasen oder Staub.
19.Modifizieren Sie diese Maschine nicht und bauen Sie sie nicht auseinander. Nur Kundendienst-
Techniker können diese Ausrüstung reparieren.
20.Setzen Sie das Produkt keiner extremen Hitze oder Feuer aus.
21.Lassen Sie das Gerät nicht fallen und drücken Sie es nicht. Wenn das Gerät hart getroffen wird 
oder auf eine andere Weise beschädigt wird, sollte es von einem qualifizierten Batterie-Techniker 
in Augenschein genommen werden.
22.Lagern Sie das Gerät nicht an Orten, an denen die Temperatur 60℃/140℉ überschreiten kann.
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Innerhalb von 18 Monaten nach dem Kauf bieten wir Ihnen einen pünktlichen und effektiven 
Online-Kundendienst.

18 Monate Online-Kundendienst

Innerhalb der ersten 30 Tage nach dem Kauf können Sie die Rückgabe wenn Sie ein Problem 
haben.

30 Tage Geld-zurück-Garantie

Ihre Garantie umfasst

23.Laden Sie nur bei einer Umgebungstemperatur von -10~45 /14~113 .
24.Unter extremen Bedingungen kann die Batterie auslaufen. Wenn ein Leck am Gerät vorliegt, f
assen Sie es nicht mit blanken Händen an. Wenn es zu einem Hautkontakt kommt, waschen Sie 

die Hände sofort mit Seife und Wasser ab. Wenn die Flüssigkeit versehentlich mit den Augen in 
Kontakt kommt, spülen Sie Augen sofort für mindestens 10 Minuten aus und suchen Sie einen 
Arzt auf.
25.Das Gerät enthält eine Lithium-Batterie. Entsorgen Sie das Gerät am Ende der Lebensdauer d
es Produkts oder wenn das Gerät Flüssigkeit verliert gemäß den lokalen Bestimmungen.
26.Der DC-Anschluss ist ein Ausgangsanschluss zum Betreiben von Autoprodukten, KEIN 
Ladeanschluss.
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Wir werden das defekte Gerät aufgrund von Herstellungsproblemen innerhalb von 18 Monaten 
durch ein neues ersetzen

30 Tage bis 18 Monate

Haftungsausschluss
A. Wenn das Produkt repariert oder ersetzt werden muss, sollte der ursprüngliche Käufer den 

Originalbeleg (Bestellnummer) vorlegen, damit die Garantie in Kraft treten kann.

B. Die Garantie deckt keine Schäden oder Produktausfälle ab, die durch normalen Verschleiß, 

physischen Missbrauch, unsachgemäße Installation, Missbrauch, Modifikation oder nicht 

autorisierte Reparaturen durch Dritte verursacht wurden.

C. Wir haften nicht für zufällige oder indirekte Schäden, die durch unsachgemäßen Gebrauch 

oder Missbrauch dieses Produkts entstehen.

D. Alle Garantieansprüche beschränken sich auf die Reparatur oder den Ersatz des defekten 

Produkts und liegen im alleinigen Ermessen von GOOLOO.
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Achtung

Nicht in die Nähe oder ins Feuer stellen

Vermeiden Sie extreme Temperaturen

Nicht fallen lassen

Nicht auseinanderbauen

Nicht in Wasser tauchen

Überladung/Entladung 
Schutz

Sicherungsschutz Gegen-Rückwärts 
Stecker
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Kundenbetreuung 
18 Monate eingeschränkte Garantie

Lebenslanger technischer Service

Kontaktieren Sie uns bitte
support.eu@gooloo.com(empfehlen)

Für FAQ und weitere Informationen
www.gooloo.com

1-888-886-1805
Mo.-Fr. PST 9:00 - 17:00 Uhr

@gooloofans

@GoolooOfficial
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Danke, dass Sie sich für 
uns entschieden haben

Hergestellt in China
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Hersteller

Anschrift

Importeur

Anschrift

EU-Vertreter
Name und Konta

Tel 496995179070

Shenzhen Carku Technology Co.,Ltd

shen zhen shi lan de wo ke ji you xian gong si

Guangdong, Shenzhen, Longgang, 2nd Floor, Building 12, Shenao Cultural
 Industry Park, Dafapu Community, Bantian Street

 

No.103, block A, Qixing Creative factory, GaoFeng community, Dalang 
street, LongHua, Shenzhen, Guangdong, China

Bettinastr. 30

60325 Frankfurt am Main,Germany

contact@evatmaster.com
We simply act as EU representative for cross-border sellers, and are not manufacturers/importers/
distributors for the product, nor involved in the manufacture/import/sale of the product. 
Therefore, we are not responsible for any after-sales services related to the product. In case of 
any product quality or infringement issues, the manufacturer/importer/seller shall be solely held 
responsible.

OST_EU_20220608000024

eVatmaster Consulting GmbH



Do not disassemble or modify the unit. Do not use or store the unit near fire or in enviroment with 
excessive temperature. Keep the unit away from water, pets and children. 

Nehmen Sie das Gerät nicht auseinander und verändern Sie es nicht. Verwenden oder lagern Sie das 
Gerät nicht in der Nähe von Feuer oder in Umgebungen mit überhöhten Temperaturen. Halten Sie das
Gerät von Wasser, Haustieren und Kindern fern.  

Non smontare o modificare l'unità. Non utilizzare o conservare l'unità in prossimità di fiamme o in 
ambienti a temperatura eccessiva. Tenere l'unità lontano da acqua, animali domestici e bambini.  

Ne pas démonter ou modifier l'appareil. Ne pas utiliser ou stocker l'appareil à proximité d'un feu ou 
dans un environnement à température excessive. Tenir l'appareil à l'écart de l'eau, des animaux 
domestiques et des enfants.  

No desmonte ni modifique la unidad. No utilice ni almacene la unidad cerca del fuego o en un entorno 
con temperatura excesiva. Mantenga el aparato alejado del agua, los animales domésticos y los niños. 

Demontera eller ändra inte enheten. Använd eller förvara inte enheten nära eld eller i miljöer med för 
hög temperatur. Håll enheten borta från vatten, husdjur och barn.

Demonteer of wijzig de eenheid niet. Gebruik of bewaar de eenheid niet in de buurt van vuur of in een 
omgeving met een te hoge temperatuur. Houd de eenheid weg van water, huisdieren en kinderen.


